



Press release

18 July 2017

Quintessentially British Tea Lounge launches at DUKES Dubai

Palm Jumeirah hotel offers traditional afternoon tea - the epitome of British hospitality

DUKES Dubai, the quintessentially British hotel on Palm Jumeirah, is welcoming guests in true UK style, and what could be more British than a lovely cup of tea, a round of cucumber and cream cheese sandwiches, and scones with clotted cream and strawberry jam, displayed impeccably on a high-tiered cake stand?

And let's not forget the service, the pinnacle of a very civilised afternoon and the hallmark of British hospitality for over a century.

The Tea Lounge has opened its doors on the third floor of the hotel, serving traditional afternoon tea as well as a flute of bubbles.

Carl Chapman, F&B Director, DUKES Dubai, said: "Visitors can indulge in a slice of one of the finest British traditions and enjoy the very best afternoon tea in Dubai in what is a beautiful and contemporary setting, boasting an elegant ambiance."

The lounge opens its doors every day with the offer of a Duchess Breakfast for ladies only in a private area, from 6.30am to 11am. There is also a full continental-style buffet breakfast available in a separate area, with fresh fruit, cereals, pastries, cold cuts, fresh juices and smoothies.

Traditional afternoon tea is served with finger sandwiches, assorted pastries and freshly baked scones with preserves. Tea is courtesy of international designer tea brand Tchaba, with a gourmet selection of loose leaf teas.

Visitors can also choose to add a little sparkle to their day and enjoy bubbles and cocktails during their tea or later in the evening.

The Tea Lounge can accommodate up to 80 people, with a private area for up to 25 people and terrace seating, looking out over the stunning Jumeirah Beach Residence skyline.

Chapman said: “The Tea Lounge combines the traditional afternoon tea in very stylish and modern surrounds with bright pinks, oranges and greens, sculptural gold metalwork chairs and light, bright interiors. The tranquil setting is a world away from the hustle and bustle of the city and is a perfect place to sit back, relax and unwind.”

Rounding off the experience, the chinaware has been custom designed for the Tea Lounge by renowned British brand William Edwards.

The Tea Lounge is open from midday until 11pm, with Afternoon Tea Service from midday until 6pm.

Guests can choose The London Tea option - served with a choice of tea from the sommelier’s trolley, for AED170; or The Palm Tea option - served with a glass of Taittinger Brut NV, for AED320.

For more information, please visit www.dukesdubai.com or www.seventides.com

DUKES Dubai is located within the Oceana complex on Palm Jumeirah. For exact location please click [here](#)

ENDS

About DUKES Dubai

DUKES Dubai, owned by Seven Tides International, brings 279 guestrooms and 287 hotel apartments to the hotel scene, together with world-class leisure, conference and entertainment facilities including a stunning private beach, indoor pool, outdoor infinity pool and state-of-the-art gym, along with five food and beverage outlets.

About Seven Tides International

Based in Dubai, the United Arab Emirates, privately owned Seven Tides is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

MEDIA CONTACT:

NATHALIE VISELE

Director



Arjaan Office Tower, Dubai Media City
Dubai, United Arab Emirates
Tel : +971 4 365 2711 | Mobile : +971 50 457 6525
E-mail : nathalie.visele@shamalcomms.com

فندق ديوكس دبي يوفر لضيوفه تجربة مميزة لتناول الشاي بأسلوب بريطاني راقى

• تجربة مميزة للاستمتاع بطابع الضيافة البريطانية في صالة الشاي الجديدة بالفندق

يوفر فندق ديوكس دبي، الفندق الراقى في جزيرة نخلة جميرا الذي يتمتع بطابعه البريطاني، فرصة لضيوفه الآن للاستمتاع بتجربة الضيافة البريطانية الحقيقية وتناول فنان من الشاي الجميل وسندويشات الجبن ومربى الفراولة بأسلوب خاص وفريد من نوعه في صالة الشاي الجديدة التي افتتحت أبوابها في الطابق الثالث من فندق "ديوكس دبي" وفق التقاليد البريطانية العريقة التي تمتد لسنوات طويلة.

وبهذا السياق قال كارل تشابمان، مدير قسم المأكولات والمشروبات في "ديوكس دبي": "يمكن لزوار الفندق الآن الاستمتاع بأرقى التقاليد البريطانية والتمتع بتناول الشاي خلال فترة بعد الظهيرة في مدينة دبي الجميلة في أجواء عصرية وأنيقة".

وتفتح صالة الشاي أبوابها يومياً في الساعة 6:30 صباحاً وتقدم إفطار (Duchess Breakfast) للسيدات فقط في منطقة خاصة، كما يتوفر بوفيه إفطار كامل في منطقة منفصلة يضم تشكيلة متنوعة من الفواكه الطازجة والحبوب والمعجنات والمقبلات الباردة والعصائر، ويتم تقديم الشاي خلال فترة بعد الظهر مع تشكيلة من السندويشات والمعجنات والكعك الطازج.

ويمكن أن تستوعب الصالة ما يصل إلى 80 شخصاً مع منطقة خاصة تتسع لما يصل إلى 25 شخصاً، وتراس خارجي يطل على شاطئ جميرا بيتش ريزيدنس المذهل.

وأضاف تشابمان: "تتميز صالة الشاي بطابعها الأنيق والعصري وألوانها الجميلة والكراسي الذهبية المنحوتة والديكورات الداخلية الفاتحة بعيداً عن صخب المدينة ليكون المكان المثالي للجلوس والاسترخاء".

وقد تم تصميم أدوات المطبخ خصيصاً لصالة الشاي من قبل العلامة التجارية البريطانية الشهيرة "ويليام إدواردز".

ويمكن للضيوف تذوق نكهة شاي لندن الذي يقدم من عربة الساقى مقابل 170 درهماً إماراتياً، أو شاي النخلة الذي يقدم مع كوب من تاتينجر بروت إن في مقابل 320 درهماً إماراتياً.

ولمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.dukesdubai.com أو www.seventides.com.

DUKES
DUBAI

يقع فندق دوكس دبي داخل مجمع أوسينا في جزيرة نخلة الجميرا. وللاطلاع على الموقع يرجى [الضغط هنا](#)
- انتهى -

لمحة حول ديوكس دبي:

يضم فندق ديوكس دبي المملوك من قبل "سيفن تايدز" 279 غرفة و227 شقة فندقية بالإضافة إلى مرافق عالمية المستوى للترفيه والمؤتمرات بما فيها الشاطئ الخاص المدهش وحوض السباحة الداخلي وحوض السباحة الخارجي بدون حواف وصالة اللياقة المتطورة فضلاً عن 5 مطاعم مميزة.

لمحة عن سيفن تايدز:

سيفن تايدز هي شركة قابضة خاصة يقع مقرها في مدينة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة، وتم تأسيسها في عام 2004. تركز الشركة حالياً على قطاعات الضيافة والعقارات، وتهدف إلى التوسع عبر العمل بروح الابتكار وخلق الشراكات الاستراتيجية والاستفادة من الفرص المتاحة من أجل تعزيز محفظتها التي تشمل العديد من الفنادق العريقة، والمباني التجارية، والأبراج السكنية، والمجمعات متعددة الاستخدامات في مدينتي لندن ودبي.

للاستفسارات الإعلامية يرجى التواصل مع:

سليم ستاس

مدير أول علاقات عامة

 **SHAMAL**

COMMUNICATIONS

برج أرجان للمكاتب - مدينة دبي للإعلام

دبي - الإمارات العربية المتحدة

هاتف المكتب: +971 4 3652711

الهاتف المتحرك: +971 50 3687363

البريد الإلكتروني: Saleem.stas@shamalcomms.com

الموقع الإلكتروني: www.shamalcomms.com

عضو في وورلد وايز بي آر أفيليايتز

www.worldwisepr.com

يرجى متابعة مجموعة شمال على:

